
 
ЧЕРКАСЬКА ОБЛАСНА РАДА 

 

П Р О Т О К О Л 

18.10.2017                                        м.Черкаси                                                 № 15 

 

 

Засідання постійної комісії обласної ради  

з питань розвитку інфраструктури  

та житлово-комунального господарства 

 

 

Всього членів комісії   - 5 

На засіданні присутні  - 5 

  

ПРИСУТНІ: 

Голова комісії:                  - Кокодзей В.М. 

Заступник голови комісії  - Футима А.Ф. 

Секретар комісії                 - Далібожак В.М. 

Члени комісії                    -  Волкович В.М., Кулініч В.В. 

 

 

Запрошені на засідання комісії: 

 Дмитрієв Володимир Олександрович - начальник відділу дорожнього 

господарства та оборонно-промислового комплексу управління транспорту, 

дорожнього господарства та оборонно-промислового комплексу 

облдержадміністрації 

 Демиденко Владислав Ігорович - начальник Служби автомобільних доріг 

у Черкаській області   

         В засіданні постійної комісії взяв участь голова обласної ради Вельбівець 

Олександр Іванович. 

 

ПОРЯДОК ДЕННИЙ 

 

1. Про внесення змін до обласної програми фінансування ремонту 

доріг загального користування державного і місцевого значення, які проходять 

територією Черкаської області, та розвитку дорожньої інфраструктури на 2016-

2018 роки. 

Дмитрієв 

Володимир Олександрович 

- начальник відділу дорожнього 

господарства та оборонно-промислового 



комплексу управління транспорту, 

дорожнього господарства та оборонно-

промислового комплексу 

облдержадміністрації 

 

Демиденко  

Владислав Ігорович 

- начальник Служби автомобільних доріг 

у Черкаській області   

 

2. Про розгляд депутатського звернення народного депутата України 

Рудика С.Я. 

Демиденко  

Владислав Ігорович 

- начальник Служби автомобільних доріг у 

Черкаській області   

 

 

 

1. СЛУХАЛИ:  

 Дмитрієва В.О., який ознайомив членів постійної комісії з проектом 

рішення «Про внесення змін до обласної програми фінансування ремонту доріг 

загального користування державного і місцевого значення, які проходять 

територією Черкаської області, та розвитку дорожньої інфраструктури на 2016-

2018 роки».   

 

Текст проекту рішення та пояснювальна записка додаються до протоколу 

(додаток 1). 

 

В обговоренні взяли участь: Вельбівець О.І., Кокодзей В.М., Далібожак 

В.М., Кулініч В.В., Футима А. Ф. 

 Далібожак В.М. поцікавилась, чому в старому додатку 4 в частині 

«Дороги державного значення» 47 пунктів, а в новому тільки 4? Також 

Валентина Миколаївна внесла пропозицію на слідуючих засіданнях постійної 

комісії використовувати карти автомобільних доріг області. 

 Вельбівець О.І. запропонував доопрацювати проект рішення та внести в 

додаток 4 перелік усіх доріг державного значення. 

Кокодзей В.М. вніс пропозицію доручити управлінню транспорту, 

дорожнього господарства та оборонно-промислового комплексу 

облдержадміністрації підготувати додаток 4 до проекту рішення в остаточній 

редакції, а саме в частині «Дороги державного значення» передбачити всі 

дороги державного значення, які проходять територією області, та пропозиції 

постійної комісії обласної ради з питань соціально-економічного розвитку, 

бюджету та фінансів в частині «Дороги місцевого значення». 

Підтримати проект рішення обласної ради «Про внесення змін до 

обласної програми фінансування ремонту доріг загального користування 

державного і місцевого значення, які проходять територією Черкаської області, 

та розвитку дорожньої інфраструктури на 2016-2018 роки» з урахуванням 

пропозицій постійних комісій обласної ради з питань розвитку інфраструктури 



та житлово-комунального господарства та з питань соціально-економічного 

розвитку, бюджету та фінансів. 

Пропонувати розглянути питання на пленарному засіданні сесії обласної 

ради. 

 

ВИРІШИЛИ: висновок №15/1 додається до протоколу (додаток 2). 

 

  «За» – 5,    «Проти» – 0,   «Утрималися» – 0,   «Не голосувало» - 0.  

 

 

2. СЛУХАЛИ: 

 Демиденка В.І., який поінформував членів постійної комісії про 

звернення народного депутата України Рудика С.Я. 

 

Текст звернення додається до протоколу (додаток 3). 

 

В обговоренні взяли участь: Кокодзей В.М., Далібожак В.М., Кулініч В.В. 

 

Кокодзей В.М. вніс пропозицію інформацію начальника Служби 

автомобільних доріг у Черкаській області  взяти до відома. 

 

 

 

 

 

 

Голова комісії         В.М. Кокодзей 

 

 

 

Секретар комісії         В.М. Далібожак 


